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Voor de karpercommissie lag de nadruk dit jaar vooral om met het bestuur een 

stabiele organisatie neer te zetten na de situatie welke was ontstaan. We zijn 

dan ook zeer blij met de stappen welke al gemaakt zijn de afgelopen jaar met de 

vrijwilligers welke allen hun kostbare vrije tijd hierin hebben willen steken. Niet 

alleen de vrije tijd van deze vrijwilligers maar ook dat van hun gezin werd hier 

veelal aan opgeofferd. 

Nieuwe Website 

Omdat we een frisse start wilden maken en om kosten te reduceren voor het 

hosten van de website van de vereniging hebben we de contracten met de oude 

hosting provider opgezegd waarna we de website gemigreerd hebben naar de 

hosting provider van Sportvisserij Nederland. Deze website voorziet naast de 

integratie met de VISpas module ook modules voor nieuws (vereniging en 

federatief), agenda, wedstrijden, uitslagen, viswater omschrijvingen en nog veel 

meer. 

 

 De website zal een portal worden voor onze leden maar zal ook een portal 

moeten worden door onze leden. Heeft een nieuws items, leuke verhalen, mooie 

foto’s, etc. Stuur deze zeker op en we zullen dan zien hoe wij deze zullen 

onderbrengen in de website. 

Naast de website hebben we ook de email addressen van ons dagelijks bestuur 

losgekoppeld van individuen. Door de communicatie onafhakelijk van prive e-

mail te laten verlopen zal overdracht en communicatie in de toekomst 

makkelijker zijn. 
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Opheffing uitzetverbod (spiegel)karpers Flevoland 

Vorig jaar verscheen er een verontrustend bericht in 

het nieuws dat het waterschap Zuiderzeeland een 

visbeleid had opgesteld, waarin voor de (karper)visserij 

veel beperkingen waren opgenomen. 

Het visbeleid deed zich voordoen als een feit waar we 

mee moesten leren leven en dit kwam dus ook als een 

verrassing voor ons. Mede omdat waterschap alleen 

een visie zou mogen voorstellen en deze visie zijn de 

diverse sportvisorganisaties nauw betrokken en deze 

waren niet op de hoogte gebracht. Het ‘nieuwe visbeleid’ bevatten zaken welke 

de sportvisserij hard zouden raken. Met name de spiegelkarperprojecten werden 

met onmiddelijke ingang geraakt en zouden niet meer mogen plaatsvinden, 

tenzij we eerst brasem of karper zouden afvissen. Een ander zwaar punt waren 

de lokvoer beperkende maatregelen. Het derde zware punt wat in het visbeleid 

stond was het toetsingskader voor het visplan. Het toetsingskader was vooral 

gespitst op het verbieden van uitzet van vis.  

Direct na het lezen van het visbeleid hebben we toen contact opgenomen met 

Sportvisserij MidWestNederland en hebben we samen aan het waterschap 

duidelijk gemaakt dat de sportvisserij dit visbeleid onacceptabel vindt. Naar 

aanleiding van de  reacties is er een bijeenkomst voor de sportvisserij geweest 

bij het waterschap. Daar heeft de sportvisserij opnieuw duidelijk gemaakt dat 

het voorgelegde visbeleid onacceptabel is. Diverse instanties en personen welke 

de spiegelkarperprojecten een warm hart toedragen hebben dit ‘visbeleid’ 

aangevochten door het indienen van een zienswijze. Dit had als vervolg dat er 

diverse bijeenkomsten zijn geweest onder leiding van MidwestNederland waarbij 

de zwaarste punten die hierboven zijn genoemd allemaal zijn omgevormd. Zo is 

het eerst afvangen van karper en/of brasem uit het visbeleid en gaat het 

waterschap het landelijke toetsingskader overnemen zodra die er is. (Karpernota 

van Jaap Quak).  

Daarnaast hebben ze ook de lokvoer beperkende maatregelen uit het visbeleid 

gehaald en komt er alleen in te staan dat ze overmatig voeren ontmoedigen. 
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Voortgang Spiegelkarperprojecten 

De voortgang van de twee SKP’s zijn door de perikelen rond het aangekondigde 

visbeleid op de langere baan gezet. Natuurlijk ook door de financiële situatie van 

de vereniging kon er niet aanspraak gemaakt worden op de financiële middelen 

welke de karpercommissie gestort had gekregen van derden.  

Qua terugmeldingen was het dit jaar iets minder dan voorgaande jaren. De 

redenen waarom het aantal terugmelding is teruggelopen is: 

• Eerste lichting vissen zijn groter en men is bang dat als men de vissen 

meldt men de stek kwijt is 

• Doordat er geen uitzetting is geweest is de bekendheid dat er een SKP is 

minder. 

• Degene welke terugmelding deden wilden geen bekendmaking op het 

website. 

Er zijn al diverse gesprekken geweest hoe we meer terugmeldingen kunnen 

krijgen en door de geplande uitzetting en de recente uitzetting in december 

hebben we al meer feedback dat dit weer zal aantrekken. 
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Uitzetting Spiegelkarperproject Sierwater Lelystad 

In december was er een unieke kans op een mooie zending spiegelkarpers. Deze 

vissen konden tegen een gereduceerde prijs geleverd worden via Tom’ Creek en 

zijn een zeer mooie aanvulling zijn op het bestand. Diverse SKP in Nederland 

vernamen van de lichting welke een kweker in België in bezit had en we zijn dan 

ook erg blij dat de mogelijkheid er was om een deel te kunnen toevertrouwen 

aan de wateren in Lelystad. 

 

“Unieke beschubde Spiegelkarpers nu ook in Lelystadse wateren” 
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Karpersterfte Bovenwater 

Minder leuk nieuws wat dat het afgelopen 

voorjaar waren er diverse plekken in 

Nederland plekken waar diverse dode karpers 

werden aangetroffen. Op sommige plekken 

zijn dat meer dan andere plekken en ook 

meer dan voorgaande jaren. Vooral de regio 

rond de Veluwe kwamen veel berichten. Ook 

binnen Lelystad kwamen er diverse berichten 

en in het bijzonder van het Bovenwater. 

Waterschap, een groep karpervissers en de hengelsport vereniging zijn hier 

bezig geweest met ruimen en hebben een levende toch apathisch zwemmend vis 

(zieke) aangeboden aan het onderzoekcentrum. De karper is aldaar onderzocht 

en maar dat heeft niet geleid tot een oorzaak. Wel is uitgesloten dat het niet een 

van de bekende virussen (KHV, CEV en SVC) aanwezig washet aangeboden 

exemplaar in tegenstelling tot de regio Veluwe, waar wel CEV werd aangetroffen. 

Elk voorjaar sterven er vissen en in het bijzonder karpers zijn nu op hun zwakst 

als ze uit de winter komen. De winter is erg zacht geweest en de vis was 

actiever dan voorgaande jaren. Of er voldoende voedsel aanwezig is geweest om 

de populatie te voeden is onduidelijk en blijft speculatief. Daarom is het van 

groot belang dat mocht u dode vissen (maar ook andere waterdieren) aantreffen 

dat u deze aanmeldt zodat tijdig actie ondernomen kan worden. 

Hersteluitzetting tbv Spiegelkarperproject Hoge-Lage Vaart 

Afgelopen jaar is er een massale vissterfte in de Hoge Vaart tussen de Hoge 

Knarsluis en de Larserweg geweest. Deze was veroorzaakt door een zeer laag 

zuurstof wat  was veroorzaakt door zogenoemde perssappen. Deze perssappen 

is vocht dat uit samengeperst voedsel voor vee komt. Normaal moeten de 

boeren moeten het vocht opvangen omdat het schadelijk is voor de 

waterkwaliteit. De opvang mogelijkheid van de boer was kapot en gebruikte hij 

een lege kavelsloot. De sloot was alleen zo vol dat deze doorbrak. Een paar 

duizend liter perssap stroomde vervolgens de Hoge Vaart in. Duizenden vissen 

zijn geruimd en waterschap heeft de Hoge vaart ‘doorgespoeld’ met water van 

het Markermeer om het zuurstofgehalte weer op peil te brengen. 

Door deze sterfte is een deel van de (spiegel)karpers overleden en hebben we 

voorgelegd aan de federatieve karpercommissie of er de (financiële) 

mogelijkheid bestond om een hersteluitzetting te doen voor de Hoge Vaart. Deze 

is toegezegd en met enige vertraging hopen we deze te kunnen laten 

plaatsvinden in februari. 
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Wedstrijden 

• 24 uur van Lelystad 

De jaarlijks terugkerende wedstrijd van de karpercommissie: “24 uur van 

Lelystad” stond dit jaar wederom op de agenda. Dit maal niet in augustus maar 

op verzoek in september. De vierde editie van de 24 uurs van Lelystad had dit 

maal niet zoveel vissen als de vorige editie maar was daarom niet minder 

geslaagd. Dit maal een uitermate spannende editie welke tot het eind met 

beslist kon worden met degene welke de laatste vis vangt. Maar wederom ook 

dit jaar eindigen dezelfden op het podium. 

• Internationale Spiegelkarperwedstrijd 

In het laatste weekend van september lopend van vrijdagavond 26 tot en met 

zondagavond 28 september heeft de karpercommissie een SKP wedstrijd 

georganiseerd. Dit keer niet op zichzelf zoals het voorgaande jaar maar samen 

met de Belangenvereniging Verantwoord Karperbekeer  is er een competitie 

opgezet tezamen met verschillende Spiegelkarperprojecten uit Nederland en 

Vlaanderen. Hierdoor is een  internationaal terugmeldweekend op (open) water 

met wedstrijdelement ontstaan. Elk SKP heeft zijn eigen competitie maar de 

deelnemers deelden ook mee in de prijs uitgeloofd door de BVK. Op deze wijze 

proberen we de SKP-en onder de aandacht te brengen en te houden bij de 

karpervissers en terugmeldingen te bevorderen en daarmee het belang van het 

terugmelden te benadrukken. 

Dit jaar bleef de internationale trofee in Nederland maar ook maar nipt want het 

totaal aantal spiegelkarpers welke werden gevangen waren hoger in België. 

Nachtviszones & beschikbaarheid wateren 

Afgelopen jaar is er veel gebeurd op het gebied van nachtviszones. Er is veel 

duidelijkheid gekomen in wat er nu wel en niet mag. Ook hebben onze 

waterbeheerders de documenten welke we bij de karpercommissie hebben 

opgesteld voorgelegd aan de overheden met de vraag of deze nachtviszones 

mogelijk konden worden binnen de gemeentes. Het document wat al ruim een 

jaar eerder was opgesteld maar schijnt nooit de gemeente bereikt te hebben. 

Helaas zijn niet alle zones ingewilligd en we zijn van mening dat dit er meer 

moeten worden. 

Verder is het zeer spijtig dat we wederom grote stukken water niet meer mogen 

bevissen. Wateren welke juist erg belangrijk zijn voor karpervissers gezien de 

omvang/ruimte maar ook vanwege het feit dat erg maar wateren van 
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beschikbaar zijn binnen de gemeentes. Ook het feit dat dit niet gecompenseerd 

is/wordt vinden we eigenlijk onacceptabel. 

Federatieve Karpercommissie 

De karpercommissie van de HSVL/D ondersteunt de federatieve karpercommisie 

met haar activiteiten en zal waar mogelijk deze samen oppakken. De punten 

waar deze federatieve karpercommissie zich op zal richten zijn: 

• Nachtviszones incl. Schuilmiddel aan de federatieve wateren van 

MidwestNederland 

• Derde hengel wateren vergroten 

• Jeugd 

• Ondersteuning HSV voor karpercommissie. 

• Karperbeheer 

Afgelopen jaar hebben we samen in de wedstrijd “de Nacht van de Nacht” 

georganiseerd. Een wedstrijd die in samenwerking met de milieufederatie is 

georganiseerd. Het doel van de Nacht van de Nacht is om te laten zien hoe je 

kan genieten van de nacht. En als er iets is waar karpervissers van kunnen 

genieten, is het wel de schoonheid van de nacht. Ook de betere vangsten in de 

nacht maakt het aantrekkelijk voor de karpervisser. Naast dat we d.m.v. deze 

wedstrijd aandacht vragen voor de schoonheid van de nacht, heeft 

MidWestNederland ook een schoonmaakactie gehouden voor de wedstrijd. De 

sportvisserij slogan is niet voor niks: “Houd je visstek schoon!”. Dit draagt 

allemaal bij om nu meer van de duisternis te genieten, maar ook in de toekomst. 

Vrijwilligers 

We zijn op zoek naar vrijwilligers welke ons willen helpen of welke een zelf een 

aantal zaken willen doen voor de karpercommissie. We denken dan aan zaken 

zoals: 

• Jeugd 

• Wedstrijden 

• Lezingen 

• Workshops 

• Etc. 

Neem als u interesse heeft contact op met: karpercommissie@hotmail.nl 

 

 


